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Legnica, dnia 19 lipca 2023 r. 

 

Szanowny Pan 
Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent Miasta Legnicy 
 

 

I N T E R P E L A C J A  nr 181/ IN /23 

 

Dotyczy:  Dostosowania przystanku PKP Legnica Strefa do potrzeb mieszkańców. 

Podstawa prawna: 
art. 24 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 2018, poz.994) 
 
 

 Działając w ramach uprawnień, wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy,  

w związku z wnioskami zgłaszanymi przez mieszkańców proszę o przekazanie do Kolei Dolnośląskich, 

które są organizatorem połączeń kolejowych w obrębie miasta Legnica, mojej interpelacji oraz 

udzielenie odpowiedzi na pytania: 

 

1. Czy Władze Miasta uczestniczyły w konsultacjach dotyczących projektowania rozkładu 

połączeń na stacji Legnica Strefa? 

2. Czy Władze Miasta podejmowały rozmowy z Kolejami Dolnośląskimi, aby połączenia były 

dostosowane do godzin pracy mieszkańców Legnicy na Legnickiej Specjalnej Strefie 

Ekonomicznej? 

 

Opierając się na informacjach od osób zainteresowanych, połączenia proponowane przez Koleje 

Dolnośląskie ze stacji Dworzec Główny do stacji Legnica Strefa nie odpowiadają potrzebom osób 

pracujących na LSSE. 

 

Podobnie połączenia Legnica Strefa -> Legnica Dworzec osoby, które opuszczają miejsca pracy  

po drugiej i trzeciej zmianie, nie mają możliwości skorzystania z połączenia kolejowego. 

Zmiany w rozkładzie pozwoliłyby na nie tylko odciążenie połączeń proponowanych przez MPK,  

ale  i ułatwiłyby życie mieszkańców naszego miasta. W celu poparcia powyższego stanowiska 

załączam rozkłady proponowane przez Koleje Dolnośląskie. 

 

 

 

 

 

 

 

  pl. Słowiański 8 

  59-220 Legnica 
        Aleksandra  Krzeszewska 
       Radna Rady Miejskiej Legnicy 

 

         aleksandra.krzeszewska@op.pl 
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Legnica Dworzec -> Legnica Strefa 

 

 

Legnica Strefa -> Legnica Dworzec 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wnosząc o udzielenie pisemnej odpowiedzi na moją interpelację wskazuję, że podjęty temat dotyczy 

wszystkich mieszkańców Legnicy, co wypełnia wymogi wynikające wprost z art. 3 ust.1 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz. 1764 oraz Dz.U. z 2017 r. 

poz. 933), dlatego też uważam, iż interpelacja ta jest zasadna zarówno na gruncie obowiązujących 

przepisów, jak i oczekiwań mieszkańców naszego miasta. 

 

          Aleksandra Krzeszewska 


